
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

IIBK, 2020-01-15 

 
Datum: 2020-01-15, kl. 18:30-20:00 Plats: Skvadronvägen, Ingelstad  

 

Närvarande: Martin Gustavsson, Anders Karlsson, Marie Hammarstedt, Peter Hildingsson, Jörgen 

Glanshed, Thomas Johansson, Lotta Kidell 

 

Frånvarande: Therese Svensson, Björn Claesson 

 

1. Inledning (ordförande) 
Ordförande Anders Karlsson öppnat mötet.  

 
2. Val av person för justering av protokoll 

Lotta Kidell vald till justeringsperson. 

 
3. Genomgång av föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2019-12-04 gåtts igenom. Inga kvarstående poster.   
 

4. Ekonomi 
▪ Ekonomirapport 

Ekonomin fortsatt stabil.  
Växjö Charity-bidrag nu inkommit liksom bonus från Gutz. Många busskostnader på väg att 
betalas ut. Bingolotter-försäljning bedöms ligga i snarlik nivå med föregående år, möjligen 
något lägre. Inkommit lite nya medlemsavgifter pga nya spelare i ungdomslag.  
 
Senast 24/1 ska ledare gått igenom sina aktiviteter i laget.se så att inga aktiviteter är 
inkompletta. Detta så att Marie kan inkomma med LOK-stödet i tid. Anders skickar ut info 
via laget.se till ledarna. 
 
I övrigt ser kassör inget betydande som avviker från budget. 

 
▪ Sponsring 

Växjö kommun kallat alla klubbar i kommunen ang sponsring. Fåtal klubbar deltog på mötet. 
Beskedet från kommunen att reklam i hallar måste kunna plockas ner eller täckas över. För 
IIBK:s del innebär det att nya tillkommande skyltar sätts upp med kardborreband.  
Kommunen fått uppgift att se över möjlighet till utrustning för täcka över befintlig reklam.  
 

▪ Försäljning 
Nya beachflaggor införskaffade.  
Supportflaggor beställda för försäljning och förväntas komma inom 2 veckor. 
 

5. Rapport för klubblagen, domare m.m. 
P03 tagit medalj på Gothia Cup 2020 och bör uppmärksammas i samband med hemmamatch. 
Anders fixar check, Speaker tillfrågas för att hålla tal och Thomas är med för överräckning gåva.  
 
FP14 har sin första träning i slutet på januari med god respons. Diskuterade om vi bör ta fram 
skrift/guide för nya ledare. 
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6. Kommande aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 
 
▪ Etablering vid Ingelvi 

28/12 hölls möte ang IIK:s satsning på padelbanor. Frågeställningen är vi i IIBK är beredda 
att satsa och därmed ta kostnad för markberedning och el-/belysning för den del där 
Outdoor-planen. Styrelsen inriktingsbeslut är att IIBK är klart positiva till etablera sig på 
platsen och ta vissa kostnader där. Men styrelsens starka önskemål är att: 

o Vi vill få till två planer så att Ingelstad Outdoor (cup) kan hållas på den platsen 
o Att kostnaderna fastställs och är under kontroll innan accept  
o Att avtal om nyttjande tas fram innan IIBK ger accept  

 
▪ Ingelstad Outdoor Cup 

Anders och Peter informerat om nuläget kring Ingelstad Outdoor Cup 2020. Ledarträffen 
som hölls innan jul med ledare resulterade i att deltagande ledare ställde sig positiva till 
anordnande av cupen.  
 
På dagens styrelsemöte uppvisades en enklare kalkyl för cupen som visar att aktiviteten 
kan visa minst ett ±0 resultat trots att hela kostnaden för inköp av ytterligare ett golv tas 
detta året. Kostnader och intäkter för mat ej tagits med då vi tänkt att det ska bära sina 
egna kostnader alternativt gå plus. Anders och Peter börjat förbereda med ett 
cupadministrativt system för att förenkla cupadministrationen, vilket är nästa steg att få 
på plats. Därefter skicka ut inbjudan. Först därefter ser vi över närmare planering och 
engagera flertal personer i arbetet.  
 
Styrelsen gett accept att Peter H gör inköp av ytterligare ett utomhusgolv motsvarande 
förra utomhusgolvet samt inköp av utomhussarg.  
 

7. Hallfrågor 

• Ventilation 
Fortsatta problem med ventilationen i sporthallen. Jörgen kontaktat ArenaService som 
hänvisat till Vidingehem. Fått beskedet från ArenaService att ventilationen kommer bytas 
ut under sommaren 2020.  
 

• Kiosken  
Önskemål om att få mer förrådsutrymmet till varor i kiosken. Diskussion om vi ska 
komplettera med mer förvaringsskåp på läktaren. Överens om att undersöka möjligheter 
att inreda låsbar del under kioskbänken: 

• Martin kollar med snickare möjligheter att och kostnader för iordningställa ovan 

• Anders undersöker med SISU om stöd för förvaringsskåp samt prisskåp.  
 

8. Material och utrustning 
Inget särskilt att rapportera.  
 

9. Övriga frågor 
Inget övrigt att rapportera. 

 
10. Beslut tidpunkt för nästa möte  

Anders skickar ut fråga via styrelsens Facebook-grupp för boka tid för nästa möte.  
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande Anders avslutat mötet. 
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Protokollet upprättat av: 

Peter Hildingsson (styrelsesekr), 2020-01-15 
 
 
Protokollet justerat av:  
 
Lotta Kidell (styrelseledamot), 2020-01-16 


